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Gdańsk, 28.12.2023 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

XXXII SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO 
 

 

1. XXXII sesja Rady Dzielnicy Piecki-Migowo rozpoczęła się o godz. 19:05 w czwartek 

28.12.2023 r. w siedzibie Rady Dzielnicy (lokal 220, ul. Jaśkowa Dolina 105 w Gdańsku) 

po zebraniu kworum. 

2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski otworzył obrady XXXII sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo oraz stwierdził ich prawomocność (obecnych 11 radnych). 

3. Wybór protokolanta. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, 

że sam sporządzi protokół z XXXII sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.1. Radna Halina Wojnicz zgłosiła wniosek o dodanie pkt. „Dyskusja w sprawie 

rozpoczętej budowy dewelopera Uni 4 przy ul. Powstania Listopadowego” 

po pkt. 3. „Przyjęcie porządku obrad”. 

Wniosek przyjęto. 

(11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

4.2. Radna Halina Wojnicz zgłosiła wniosek, aby pkt. 9. „Przedstawienie informacji 

na temat spotkania z Biurem Rozwoju Gdańska w sprawie sporządzanego 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Piecki Migowo rejon ulicy 

Wołkowyskiej w mieście Gdańsku" i dyskusja na temat poparcia wniosków 

zgłaszanych przez mieszkańców” był procedowany po pkt. 6. „Dyskusja i podjęcie 

uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/70/2023 Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo z dnia 09.03.2023 r. w sprawie przeznaczenia środków 

finansowych na działalność statutową Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

na rok 2023”. 

Wniosek odrzucono (w związku z nieuzyskaniem wymaganej bezwzględnej 

większości statutowego składu Rady Dzielnicy). 

(1 „za”, 0 „przeciw”, 10 „wstrzymujących się”) 

4.3. Przyjęto porządek obrad. 

(10 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

5. Radna Beata Kochanowska dołączyła do obrad o godz. 19:10, co miało wpływ na liczbę 

osób głosujących w dalszej części sesji (obecnych 12 radnych). 

6. Dyskusja w sprawie rozpoczętej budowy dewelopera Uni 4 przy ul. Powstania 

Listopadowego. 

6.1. Radna Halina Wojnicz powiedziała, że deweloper Uni 4 rozpoczął budowę 

przy ul. Powstania Listopadowego, a w pozwoleniu na budowę są uwzględnione 

działki własności LWSM „Morena” i brak jest poprowadzonego dojazdu po drodze 

publicznej, co według niej jest niezgodne z prawem. Omówiła protesty, które 

składała w tej i innych sprawach. 
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6.2. Mieszkańcy obecni na sesji przedstawili swoje obawy i zastrzeżenia: 

a. w czasie prac budowlanych przy skarpie trząsł się pobliski budynek, co może 

grozić jego uszkodzeniem (zadeklarowano, że należy tę sprawę zgłosić 

do Inspektoratu Nadzoru Budowlanego), 

b. brak jest rzetelnej informacji ze strony LWSM „Morena”, 

c. może nastąpić próba likwidacji placu zabaw, co mogłoby pozwolić 

deweloperowi na zbudowanie wyższych bloków, 

d. nowa zabudowa ma powstać bardzo blisko istniejących bloków, co spowoduje 

zacienienie mieszkań, 

e. w okolicy występuje obecnie problem komunikacyjny i parkingowy, a setki 

nowych mieszkańców i samochodów ten problem jeszcze spotęgują, 

f. Urząd Miejski w Gdańsku nie odpowiada na pisma mieszkańców. 

6.3. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki zadeklarował, że zostaną 

podjęte próby, aby zorganizować otwarte spotkanie dla mieszkańców 

z deweloperem Unidevelopment (Uni 4), na które zostaną zaproszeni również 

przedstawiciele LWSM „Morena” i Urzędu Miejskiego w Gdańsku. 

7. Zatwierdzenie protokołu z XXXI sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

7.1. Radna Monika Kozłowska zgłosiła uwagę dot. pkt. 8.2.a protokołu – powiedziała, 

że na sesji ustalono, że wybór koncepcji realizacji projektu „Mural na dzielnicy 

– nawiązanie do historii dzielnicy” muralu ma zostać najpierw przedstawiony 

do konsultacji społecznych. 

7.2. Zatwierdzono protokół z XXXI sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(10 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”) 

8. Dyskusja i podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/70/2023 Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo z dnia 09.03.2023 r. w sprawie przeznaczenia środków finansowych 

na działalność statutową Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2023. 

8.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił stan realizacji 

budżetu za rok 2022. Poinformował, ile wydano na projekty miękkie 

i inwestycyjne oraz jaka jest kwota niewykorzystanych środków. 

8.2. Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik zwróciła uwagę, że projekt „Gorące 

posiłki – zakup termosów” nie został zrealizowany nie z jej winy. W zleceniu 

kwota 1700 zł z niewiadomych powodów została zaklasyfikowana przez 

Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Łukasza Świackiego jako usługi edukacyjne, 

w związku z czym nie była ona w stanie zrealizować i rozliczyć tego projektu, 

a pozostała kwota 300 zł została wydatkowana na plakaty do zupełnie innego 

projektu. Poprosiła o wykreślenie jej nazwiska z tego wniosku, bo w żadnym 

stopniu nie odpowiada za brak realizacji tego projektu. 

8.3. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki odpowiedział, że wniosek 

został zgłoszony podczas ostatniej sesji, na ostatnią chwilę, a ze względu 

na upływający termin musiał wypełnić zlecenie w systemie tuż po sesji, dlatego 

wpisał dane analogicznie do innych projektów prowadzonych przez Radną 

Aleksandrę Kowalewską-Wójcik, a widząc, że nie zostanie to zrealizowane, część 

środków przeznaczył na plakaty do innego projektu. 
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8.4. Radna Monika Kozłowska zauważyła, że ze strony Przewodniczącego Zarządu 

Dzielnicy Łukasza Świackiego zabrakło choćby próby konsultacji z Radną 

Aleksandrą Kowalewską-Wójcik przed wypełnieniem zlecenia. 

8.5. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poprosił, aby Komisja 

Rewizyjna dokładnie przyjrzała się temu wnioskowi podczas kontroli realizacji 

budżetu za rok 2023. 

8.6. Radna Olga Strojny zapytała o wniosek „Bożonarodzeniowy Jarmark Dzielnicowy 

Piecki-Migowo”, który nie został zrealizowany, a środki przeznaczone na ten 

wniosek zostały wykorzystane na iluminacje świąteczne. 

8.7. Radny Grzegorz Giżewski odpowiedział, że w momencie, kiedy Zarząd Dzielnicy 

otrzymał informację od Międzynarodowych Targów Gdańskich, 

że „Bożonarodzeniowy Jarmark Dzielnicowy Piecki-Migowo” nie zostanie 

zrealizowany (ze względu na brak finansowania pozostałych kosztów projektu 

przez miasto), nie było już możliwości wycofania tych środków i przeniesienia ich 

do rezerwy. Trzeba było szybko zdecydować, czy środki przepadają, czy zostaną 

wykorzystane na inny cel, dlatego Zarząd Dzielnicy przeprowadził konsultacje 

internetowe z radnymi, po których postanowił o sfinansowaniu iluminacji 

świątecznych i ustawieniu ich na skwerze przy ul. Piecewskiej. 

8.8. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski przypomniał, że pierwsza 

propozycja Międzynarodowych Targów Gdańskich zakładała jednorazowe 

ustawienie iluminacji świątecznych, co jego zdaniem było zbyt kosztowne i lepiej, 

aby w takim wypadku środki finansowe przeznaczone na ten wniosek pozostały 

niewykorzystane. Jednak kolejna propozycja dawała możliwość wykorzystania 

tych iluminacji świątecznych przez okres 2 lat, co jego zdaniem było już 

akceptowalne, a w kolejnym roku można je ustawić w innym miejscu, 

np. w Multi Parku Morena. Należy dodać, że w tych kosztach zawiera się również 

m.in. montaż, transport i magazynowanie instalacji poza okresem świątecznym. 

8.9. Radna Monika Kozłowska dodała, że takich problemów by nie było, gdyby 

Międzynarodowe Targi Gdańskie wcześniej poinformowały, że nie są w stanie 

zrealizować projektu „Bożonarodzeniowy Jarmark Dzielnicowy Piecki-Migowo”. 

8.10. Podjęto Uchwałę Nr XXXII/78/2023 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo zmieniającą 

Uchwałę Nr XXVIII/70/2023 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 09.03.2023 r. 

w sprawie przeznaczenia środków finansowych na działalność statutową 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2023. 

(12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

9. Dyskusja na temat propozycji przeznaczenia rezerwy budżetowej za rok 2023 

na realizację przedsięwzięć z zakresu rozwoju infrastruktury. 

9.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, 

że analogicznie do poprzednich lat na początku 2024 roku trzeba będzie podjąć 

uchwałę o przyznanie dodatkowych środków finansowych na realizację 

przedsięwzięcia z zakresu rozwoju infrastruktury (tzw. odtworzenie 

niewykorzystanych środków finansowych). Najpierw jednak do 15.01.2024 r. 

należy przesłać propozycje takich przedsięwzięć infrastrukturalnych 

do weryfikacji, czy ich realizacja byłaby możliwa. 
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9.2. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki zaproponował remont 

zniszczonego placu zabaw przy Szkole Podstawowej nr 2. 

9.3. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak powiedział, że ten projekt nieznacznie 

przegrał w Budżecie Obywatelskim 2024, zdobywając prawie 5500 pkt. Dodał, 

że otrzymał zapewnienie, że jeśli Rada Dzielnicy przeznaczy środki finansowe 

na ten cel, to miasto dołoży brakującą kwotę do całkowitego wykonania remontu. 

9.4. Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik zaproponowała remont chodnika 

przy ul. Magellana i Matuszewskiego – wyrażono wątpliwość, że dostępne środki 

finansowe pozwoliłyby na remont tylko krótkiego odcinka. 

9.5. Radna Halina Wojnicz zaproponowała remont placu zabaw 

przy ul. Budapesztańskiej. 

9.6. Radna Jadwiga Szajder zaproponowała, aby część środków przeznaczyć na remont 

zniszczonego placu zabaw przy Szkole Podstawowej nr 2, a część na wykończenie 

Dziennego Domu Pobytu dla osób potrzebujących. 

9.7. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki odniósł się do Dziennego 

Domu Pobytu dla osób potrzebujących, mówiąc że zgodnie z ostatnimi 

uzgodnieniami LWSM „Morena” przeznaczy lokal, Caritas będzie instytucją 

prowadzącą, a środki finansowe mogą pochodzić z programu Senior plus. 

10. Dyskusja na temat harmonogramu prac i priorytetów budżetowych na rok 2024. 

10.1. Ustalono, że do 19.01.2024 r. wnioski budżetowe będą procedowane przez 

Komisje Rady Dzielnicy. Następnie, propozycje Komisji zostaną przedyskutowane 

przez Zarząd Dzielnicy. Sesja budżetowa wstępnie planowana jest na 24.01.2024 r. 

11. Przedstawienie informacji na temat spotkania z Biurem Rozwoju Gdańska w sprawie 

sporządzanego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Piecki Migowo 

rejon ulicy Wołkowyskiej w mieście Gdańsku” i dyskusja na temat poparcia wniosków 

zgłaszanych przez mieszkańców. 

11.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że 20.12.2023 r. 

odbyło się spotkanie z Biurem Rozwoju Gdańska w sprawie sporządzanego 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Piecki Migowo rejon ulicy 

Wołkowyskiej w mieście Gdańsku”, w którym uczestniczyli przedstawiciele Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo i Rady Miasta Gdańska. 

Podczas spotkania Biuro Rozwoju Gdańska przedstawiło analizy dot. tego terenu 

i wyjaśniło, że plan miejscowy pozwala ustalić ograniczenia, których nie można 

wymagać w przypadku decyzji o warunkach zabudowy. Radni wyrazili obawy 

wobec wizji zabudowy wielorodzinnej na obszarze tzw. „polany” zaprezentowanej 

przez dewelopera, ponieważ taka intensywność i wysokość zabudowy 

jest nie do zaakceptowania oraz potęgowałaby paraliż komunikacyjny 

ul. Wołkowyskiej i Myśliwskiej. Uzgodniono, że zmiana oznaczenia 

ewidencyjnego terenu leśnego na park leśny, która mogłaby umożliwić 

usytuowanie tam tzw. „małej architektury” (np. ławki, oświetlenie), będzie 

uzależniona od dyskusji z mieszkańcami. Biuro Rozwoju Gdańska kolejny raz 

podkreśliło, że taka zmiana nie umożliwia wycinki drzew. 

11.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, że Rada 

Dzielnicy otrzymuje wiele głosów mieszkańców protestujących w tej sprawie. 
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Przypomniał, że w czerwcu 2023 roku radni wystąpili z inicjatywą do Biura 

Rozwoju Gdańska, żeby zorganizować otwarte spotkanie dla wszystkich 

zainteresowanych mieszkańców. Choć zostało uzyskane zapewnienie, że takie 

spotkanie się odbędzie, to jego termin jest cały czas przesuwany. Zgodnie 

z ostatnimi zapewnieniami Biura Rozwoju Gdańska spotkanie miałoby się odbyć 

w drugiej połowie stycznia 2024 r. Następnie planowane jest podsumowanie 

zgłaszanych uwag i głosów mieszkańców oraz przygotowanie uchwały Rady 

Dzielnicy w tej sprawie. 

12. Radna Halina Wojnicz opuściła obrady o godz. 20:45, co miało wpływ na liczbę osób 

głosujących w dalszej części sesji (obecnych 11 radnych). 

13. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie wniosku o nadanie nazwy skwer 

im. prof. Joachima Gudela – podsumowanie konsultacji i dyskusja na temat zgłoszonych 

propozycji. 

13.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił propozycje nazwy 

skweru, które zostały zgłoszone podczas konsultacji. 

13.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski przypomniał, że nazwa 

skwer Uphagenów oraz skwer Piecewski nie mogą zostać użyte, ponieważ 

powtarzają nazwy już istniejące w mieście Gdańsku. Dodał, że wybór patrona 

wymaga, aby taka osoba znajdowała się na liście osób zasłużonych dla Gdańska. 

14. Radna Halina Gostomska dołączyła do obrad o godz. 20:50, co miało wpływ na liczbę 

osób głosujących w dalszej części sesji (obecnych 12 radnych). 

15. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie wniosku o nadanie nazwy skwer 

im. prof. Joachima Gudela – podsumowanie konsultacji i dyskusja na temat zgłoszonych 

propozycji (cd.). 

15.1. Przeprowadzono głosowanie nad poszczególnymi propozycjami: 

a. Joachim Gudel – 8 głosów 

b. Piecuś – 1 głos 

c. Stanisława Przybyszewska – 3 głosy 

15.2. Podjęto Uchwałę Nr XXXII/79/2023 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

wniosku o nadanie nazwy skwer im. prof. Joachima Gudela. 

(9 „za”, 2 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

16. Radna Beata Kochanowska opuściła obrady o godz. 20:55, co miało wpływ na liczbę osób 

głosujących w dalszej części sesji (obecnych 11 radnych). 

17. Przedstawienie podsumowania etapu II masterplanu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

17.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił podsumowanie 

etapu II spotkań i warsztatów „Piecki-Migowo. Razem planujemy rozwój 

dzielnicy!” poświęconych przyszłości dzielnicy i wspólnemu wypracowaniu planu 

rozwoju tzw. masterplanu i zachęcił do zapoznania się z całym dokumentem, 

który został przesłany mailowo. 

18. Dyskusja na temat projektu „Mural na dzielnicy – nawiązanie do historii dzielnicy”. 

18.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił informację 

na temat stanu realizacji projektu „Mural na dzielnicy – nawiązanie do historii 

dzielnicy”. 
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18.2. Radna Monika Kozłowska przypomniała, że wybór koncepcji realizacji muralu 

ma zostać najpierw przedstawiony do konsultacji społecznych. 

19. Informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

19.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił informację 

o ostatnich wydarzeniach i korespondencji. 

20. Komunikaty i wolne wnioski. 

20.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że zgodnie 

z ustaleniami zwoła sesję budżetową na 24.01.2024 r. o godz. 18:00. 

21. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski zamknął obrady XXXII sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo o godz. 21:05. 

 

 

Protokół sporządził: Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski 


